
Eriävä mielipide asiaan 

18§  Winda Energy oy:n Verkasalon tuulipuiston osayleiskaavan kaavoitusaloite.

Meidän olisi pitänyt rauhoittaa tämä tuulimylly asia alavieskassa näihin mitä meillä nyt on. 
Alavieska on jo oman osansa tehnyt tässä tuulivoima asiassa. Me emme maailmaa pysty 
pelastamaan, vaikka täyttäisimme kunnan tuulimyllyillä. Tämä Verkasalon tuulipuisto tulee niin 
voimakkaasti muuttamaan näkö, ääni ja maisema vaikutuksia kuntaan. Kuntalaiset ovat tärkeämpiä 
meille kuin tuulimyllyt. Kuntalaiset luovat tarpeen palveluille, joita rahoittavat käyttämällä niitä. 
Tottakai kiinteistöveroja se lisää, mutta nytkin saamme enemmän asukasta kohden nykyisistä 
tuulimyllyistä  mitä kalajoki saa asukasta kohti. Olemme pärjänneet tähänkin mennessä ilman 
massiivisia tuulipuistoja ja en jaa sitä näkemystä, että meillä ei olisi muita vaihtoehtoja. 
Maakuntahallinto tulee ja se vie leijona osan pois meidän budjetista, mutta vie samalla meidän 
epävarmuus tekijän  budjetti puolen kanssa.  Tiedämme tarkemmin menopuolen  ja ei ole enään  
arvuuteltavaa sosiaali ja terveys puolen kuin pelastoimenkaan  puolelta. Aina budjetti on tiukkaa 
kunnissa ollut ja tulee myös olemaan tulevaisuudessa. Koskaan ei ole ollut liikaa ylimääräistä ja ei 
varmastikkaan tule olemaan vastaisuudessa. Meno ja tulopuoli tahtoo aina olla sopivasti 
balanssissa. Investointeja  pystymme tekemään ilman tuulimyllyjäkin.
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